
 

 
 

 
 
MOTIE Meer investeren in groei, toegankelijkheid en fiets door efficiënt inkopen 
 
De gemeenteraad van Haarlem in vergadering bijeen op 4 november 2019, 
 
In beraadslaging over de programmabegroting 2020-2024, 
 
Constaterende dat:  

• De Haarlemse inkoop in 2018 € 330 miljoen bedroeg; 

• De gemiddelde termijn dat facturen worden betaald 22 dagen is;  

• In 2018 slechts € 23 miljoen aan facturen binnen 8 dagen betaald is door de gemeente; 

• Veel leveranciers graag snel betaald willen worden en bereid zijn om betalingskorting te geven; 

• Haarlem nog geen gebruik maakt van betalingskortingen; 

• Het college als onderdeel van het bezuinigingspakket het bedrag dat jaarlijks wordt gespaard 
voor de reserve “groei van de stad” wil halveren; 

• Deze reserve van groot belang is voor de noodzakelijke tijdige uitbreiding van het 
voorzieningenniveau die nodig is voor de voorziene groei van de Haarlemse bevolking (door de 
bouw van 10.000 woningen); 

• Er nog een grote opgave ligt om Haarlem toegankelijk te maken en de fietsinfrastructuur op 
niveau te brengen; 

 
Overwegende dat: 
• Als een betalingskorting van 1% wordt afgesproken als de gemeente binnen 8 dagen betaalt en 

Haarlem lukt het om dit doel in 50% van de gevallen te halen dit op jaarbasis € 1,65 miljoen 
scheelt; 

• Met deze opbrengst zelfs meer gespaard zou kunnen worden voor de groei van de stad dan was 
voorzien voordat het college de bezuiniging doorvoerde en dat er dan zelfs ruimte is om extra te 
investeren in toegankelijkheid en in fietsvoorzieningen; 
 

Verzoekt het college 

• Voor de komende kadernota te onderzoeken of de gemeente Haarlem bij inkoopcontracten kan 
gaan werken met contractueel afgesproken betalingskortingen in ruil voor spoedig betalen en dit 
zo mogelijk door te voeren bij alle contracten die vanaf 2020 worden gesloten of worden 
geactualiseerd; 

• De opbrengsten van deze betalingskortingen te storten in de reserve “groei van de stad” en 
indien de opbrengst groter is dan € 500.000 uit dit bedrag structureel € 200.000 in te zetten voor 
maatregelen die de stad toegankelijker maken en € 200.000 voor fietsvoorzieningen; 

 
En gaat over tot de orde van de dag. 
 
Frank Visser, ChristenUnie 
 


